
Protokoll styrelsemöte för Långsands samfällighetsförening

Datum: 2023-07-29 kl.10.00

Plats: Nabben

Namn Styrelsefunkton/ Ansvarsområde Närvarande
Suppleant ersäter

ordinarie

Anna-Karin Granbom Ordförande ☒
Mats Hilmersson Sekreterare/Skogsansvarig ☒
Anita Nordin-Jagdman Kassör ☒
Teddy Eker Ledamot/Fastghetsansvarig ☒
Mikael Klöfver Ledamot/Hamnansvarig ☒
Hans Persson Suppleant/Vägansvarig ☒ ☐
Christofer Rollgard Suppleant ☒ ☐

1. Sammanträdets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat

2. Val av justerare

Mikael Klöfver utses tll justerare.

3. Uppgifsfördelning

Adjungerade tll denna punkt: 

Stefan Blom, behjälplig Hamn

Bengt Aronsson, behjälplig Vägar

Bella Eker, Webb/Facebook, ej närvarande

Vägar

Snöjouren och andra uppgifer delas mellan Bengt och Hasse.

Hasse gör et upprop på FB för at klippa bort grenar som hänger ut på vägarna.
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Hasse kontaktar kommunen angående deras beslut at säta upp belysning längs vägar och 

at elutag för julgran vid anslagstavlan blir fungerande.

Arvodet Vägansvarig delas lika mellan Hasse och Bengt.

Hamn

Mikael försöker få fram et kodlås för bom. Kodlås säts på bommen i April 2024 och faktura 

ska då betalas innan kod lämnas ut.

Arvodet Hamnansvarig delas lika mellan Mikael och Stefan.

”Arbetsbeskrivningar Styrelsen för LSF_2023-07-29” avsnit Väg och Hamn antogs.

4. Dagordning

Övriga frågor anmäldes och dagordningen godkändes.

5. Föregående protokoll

Konsttuerande möte för 2023-06-17. Godkänns och läggs tll handlingarna.

6. Genomgång av arbetsuppgifer för styrelseledamöter

Anna-Karin samlar in uppgifer från styrelsemedlemmar och registrerar styrelsen hos 

Lantmäteriet.

Anna-Karin frågar Bella om hon accepterar arbetsbeskrivningen för Webb/Facebook.

”Arbetsbeskrivningar Styrelsen för LSF_2023-07-29” samtliga avsnit antogs efer mindre 

justeringar.

Mats ser tll at Bella lägger ut den på webbsidan.

Arvodet Fastghetsansvar delas mellan Teddy och Anna-Karin efer överenskommelse.

7. Ekonomi

Vassklippning och belysning hamn är två av de större utgiferna i närtd. 
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Årsmötet 2024 ligger i Juli istället för Juni vilket kan leda tll kassafödesproblem då 

medlemsfakturorna går ut senare.

8. Hamn

Inget at rapportera.

9. Skog och diken

Riktad insats för rensning av vägtrummor på höststäddagen planeras av Mats.

10. Blåsut avlopp, livbojar

Kommunen har godkänt at gräva avlopp vid Blåsut och Teddy planerar aktviteten.

Christofer kontrollerar om vi kan få nya livbojar.

11. Stämman - Synpunkter från medlem på fera frågor angående stämma, motoner, röstlängd

mm.

Styrelsen anser at vi har get medlemmen all den informaton som är rimlig at ge.

Styrelsen anser at tagna beslut gäller.

Alla i styrelsen hänvisar medlemmen tll Mats om denne yterligare hör av sig.

Mats kommer då at hänvisa tll beslutet i denna styrelsepunkt.

12. Loppis

Anna-Karin vidarebefordrar goda ideér som framkommit tll den eldsjäl som kan förbätra 

loppisen tll nästa år.

13. Stadgeändringar

Mats gör et förslag på stadgeändring.

14. Folkrörelsearkivet

Anna-Karin undersöker frågan.

15. Övriga frågor
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a) Tennis

Prisförslag för at renovera banorna fnns på ca 150 000 kr exklusive moms. Tennisklubben 

via Christofer frågar om LSF kan bidra tll investeringen. Inget beslut tas i frågan på deta 

styrelsemöte.

b) Datum för höststäddag blir 2023-09-16

Mats ber Bella lägga ut deta på webb/FB

c) Gräsklippare skänks tll LSF av Mikael Klöfver

Anna-Karin lägger ut fråga på FB om någon kan få igång den

d) Hyrning av Blåsut kan göras närmaste tden om man ej behöver vaten/avlopp

e) Kalendarium för styrelsemöten. Styrelsemöten läggs på första lördagen varje månad 

09:00-11:00.

16. Mötet avslutas och datum för nästa möte

Lördag 2/9

Lördag 7/10

Lördag 4/11

Lördag 2/12

Ordförande för mötet:

________________
Anna-Karin Granbom

Justeras:

________________
Mikael Klöfver

Vid protokollet:

________________
Mats Hilmersson
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